
UCHWAŁA NR XXII/173/2021
RADY MIEJSKIEJ W BARDZIE

z dnia 21 stycznia 2021 r.

w sprawie zatwierdzenia sprawozdań z działalności stałych komisji Rady Miejskiej w Bardzie

Na podstawie art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2020 r. poz.1378) 
Rada Miejska w Bardzie uchwala, co następuje: 

§ 1. Zatwierdza sie sprawozdanie: 

1) Komisji Rewizyjnej, stanowiace załącznik nr 1 do uchwały; 

2) Komisji Skarg Wniosków i Petycji, stanowiące zalącznik nr 2 do uchwały; 

3) Komisji Budżetu Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, stanowiące załącznik nr 3 do uchwały; 

4) Komisji Oświaty Kultury Spraw Społecznych i Środowiska, stanowiące załącznik Nr 4 do uchwały.

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Rady Miejskie w Bardzie. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 
w Bardzie 

Barbara Strzelec



Uzasadnienie
Zgodnie z art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym stałe komisje przedkładają radzie 
gminy sprawozdania z działalności.W związku z powyższym podjęcie uchwały jest uzasadnione. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 
w Bardzie 

Barbara Strzelec



Załącznik nr 1  

do uchwały NR XXII/173/2021 Rady Miejskiej w Bardzie 

z dnia 21 stycznia 2021 r. 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdań z działalności stałych komisji Rady Miejskiej w Bardzie 
 

 

Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bardzie w 2020 r. 

Komisja w 2020 roku odbyła cztery spotkania: 

1. W miesiącu styczniu tematem obrad było sprawozdanie z działalności 2019 roku. 

2. W miesiącu marcu było omówienie i sporządzenie sprawozdania dla RM w Bardzie. Sprawozdanie dotyczyło 

kontroli przeprowadzonej w miesiącu lutym w CKiB w Bardzie. Kontrola dotyczyła zajęć ceramicznych. 

3. W miesiącu czerwcu obrady dotyczyły  

a) Wydanie opinii w sprawie wykonania budżetu za 2019 rok. 

b) wydanie opinii w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Bardo. 

4. W miesiącu sierpniu w sprawie realizacji uchwał Rady Miejskiej za pierwsze półrocze 2020 roku. 

Ograniczenie spotkań było spowodowane pandemią koronowirusa.  Ponadto odbywały się Wspólne Posiedzenia 

Komisji Rady Miejskiej. 

 

 /-/ Adam Mateja       /-/ Barbara Strzelec 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej     Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 w Bardzie        w Bardzie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Załącznik nr 2  

do uchwały NR XXII/173/2021 Rady Miejskiej w Bardzie 

z dnia 21 stycznia 2021 r. 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdań z działalności stałych komisji Rady Miejskiej w Bardzie 

 

Sprawozdanie Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Bardzie za rok 2020 

 

Na Sesji Rady Miejskiej w dniu 27 listopada 2019 roku został uchwalony uzupełniony skład  Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Bardzie. W związku z tym Komisja w 2020 roku pracowała w składzie:  

1. Leszek Kłosowski 

2. Damian Bieńko 

3. Dariusz Warzecha 

4. Adam Mateja  

5. Włodzimierz Biniaś 

W okresie sprawozdawczym odbyły się trzy posiedzenia komisji. 

Pierwsze posiedzenie, w dniu 13 stycznia 2020 roku dotyczyło przygotowania sprawozdania z działalności  

komisji za rok 2019. Sprawozdanie zostało przygotowane i przedstawione do zatwierdzenia Radzie Miejskiej. 

Sprawozdanie zostało przyjęte przez Radę w trakcie XIV Sesji w dniu 30 stycznia 2020 roku. 

Drugie posiedzenie – dnia 14 sierpnia 2020 roku, dotyczyło rozpatrzenia  wniosku mieszkańca Gminy Bardo  

o przeprowadzenie kontroli celowości wyjazdów służbowych Burmistrza Miasta i Gminy Bardo. Komisja uznała, 

że przedstawione przez wnioskodawcę dokumenty nie dają podstaw do stwierdzenia, że wniosek  

o przeprowadzenie kontroli jest zasadny i zaproponowała uznanie go jako bezzasadny. Na podstawie opinii 

komisji Rada miejska w Bardzie na posiedzeniu w dniu 21 sierpnia 2020 roku podjęła uchwałę  

(nr XVIII/144/2020) uznającą wniosek jako bezzasadny i oddaliła go. Komisja obradowała w składzie  

4-osobowym. 1 członek był nieobecny(nieobecność usprawiedliwiona). 

Trzecie posiedzenie Komisji odbyło  w dniu 05 października 2020 roku.  Na posiedzeniu była rozpatrywane były: 

a) skarga złożona przez kierownika DPS z siedzibą w Opolnicy na kierownika OPS w Bardzie. Po szczegółowym 

zbadaniu przedstawionych zarzutów oraz po wysłuchaniu stron, zaproponowała Radzie Miejskiej uznanie skargi 

za bezzasadną. Rada Miejska na XX Sesji w dniu 29 października 2020 roku podjęła uchwałę uznającą skargę za 

bezzasadną. 

b) skarga na dyrektorów Zespołu Szkolno-Przedszkolnego im. Komisji Edukacji Narodowej w Bardzie z filią  

w Przyłęku, Publicznego Gimnazjum im. Jana Kusocińskiego, Szkoły Podstawowej oraz Przedszkola dotycząca 

braku możliwości komunikacji z podmiotami za pośrednictwem skrzynki e-puap. Komisja rozpatrywała skargę 

jedynie w stosunku do Zespołu Szkolno- Przedszkolnego im KEN w Bardzie z filią w Przyłęku. Pozostałe 

podmioty wymienione w skardze nie funkcjonują na terenie Gminy, w związku z tym, w pozostałym zakresie 

skarga została pozostawiona bez rozpoznania. 

Komisja uznała skargę na dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego za zasadną. Jednocześnie stwierdzono,  

że na dzień posiedzenia, skrzynka e-puap jest już uruchomiona.. Na XX Sesji Rady Miejskiej podjęta została 

uchwała uznająca skargę jako zasadną.  

c) petycja SMEbusines pl. Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie dot. programu edukacyjnego pod hasłem 

„Przygotujmy lepszy Świat”. Komisja zaopiniowała petycję jako zasługującą na uwzględnienie i zaproponowała 

przekazanie do gminnej placówki oświatowej celem niewiążącego zapoznania się z informacją, do ewentualnego 

wykorzystania. Na XX Sesji Rady Miejskiej podjęto uchwałę uwzględniającą wniosek Komisji. 

W posiedzeniu uczestniczyło 4 członków Komisji przy usprawiedliwionej nieobecności 1 członka.    



Łącznie w okresie sprawozdawczym Komisja rozpatrywała trzy skargi. Komisja zajęła również stanowisko  

w sprawie jednej petycji. 

Załącznikiem do powyższego sprawozdania są protokoły z posiedzeń komisji przedstawiające w sposób 

szczegółowy omawiane tematy. 

 

/-/ Leszek Kłosowski        /-/ Barbara Strzelec 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji    Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Rada Miejska w Bardzie        w Bardzie 

 

                                                                                                            

  



Załącznik nr 3  

do uchwały NR XXII/173/2021 Rady Miejskiej w Bardzie 

z dnia 21 stycznia 2021 r. 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdań z działalności stałych komisji Rady Miejskiej w Bardzie 

 

Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa  

VIII kadencji Rady Miejskiej w Bardzie za rok 2020. 

 
Komisja Budżetu Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa Rady Miejskiej VIII kadencji została 

powołana uchwałą nr I/3/2018 w trakcie Inauguracyjnej sesji Rady Miejskiej w Bardzie  w dniu 

22.11.2018 r.  

 

W roku 2020. odbyły się posiedzenia samodzielne (tematyczne) komisji jak i wspólne 

posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej w Bardzie.  

I tak: 

1. W dniu 13 stycznia 2020 r. XII posiedzenie Komisji Budżetu Rozwoju Gospodarczego  

i Rolnictwa, którego tematem było przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji w roku 2019. 

2. W dniu 27 stycznia 2020 r. XIV posiedzenie wspólne komisji stałych poprzedzające sesję Rady 

Miejskiej w Bardzie, w przedmiocie omówienia przygotowanych projektów uchwał. 

3. W dniu 17 lutego 2020 r. XIII posiedzenie Komisji Budżetu Rozwoju Gospodarczego  

i Rolnictwa, którego tematem było przedstawienie informacji o realizacji i zaawansowaniu 

zadań inwestycyjnych gminy w roku 2020, w szczególności: 

- Przedstawienie projektów inwestycyjnych współfinansowanych ze środków zewnętrznych, 

- Przedstawienie projektów inwestycyjnych finansowanych ze środków własnych gminy Bardo. 

- Plany remontowe – działania wykonywane ze środków własnych gminy Bardo. 

4. W dniu 9 marca 2020 r. XV posiedzenie wspólne komisji stałych, którego tematem było 

omówienia przygotowanych projektów uchwał na najbliższą sesję. 

5. W dniu 11 maja 2020 r. XVI posiedzenie wspólne komisji stałych, którego tematem było 

omówienia przygotowanych projektów uchwał na najbliższą sesję. 

6. W dniu 22 czerwca 2020 r. XVII posiedzenie wspólne komisji stałych, którego tematem było: 

1)    Informacja o działalności Zakładu Komunalnego  

- w 2019 roku, 

- zadania na rok 2020, 

2) Informacja o stanie mienia komunalnego gminy – analiza planu rozwoju (raport o stanie 

gminy) 

3) omówienia przygotowanych projektów uchwał na najbliższą sesję. 

7. W dniu 27 lipca 2020 r. XVIII posiedzenie wspólne komisji stałych, którego tematem było 

przedstawienie: 

1) Sprawozdania z działalności Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za rok 

2019. oraz I półrocze 2020 r. 

2) Informacji o działalności Ośrodka pomocy Społecznej w Bardzie w 2019 roku oraz  

I półroczu 2020 r. 

3) Informacji na temat udzielonych ulg podatkowych w 2019 roku oraz złożonych  

i rozpatrzonych wniosków na rok 2020. 

4) Sprawozdanie z działalności merytorycznej i finansowej CKiB w Bardzie za 2019 r. oraz  

w I półroczu 2020 r. 

5) Oferta CKiB w Bardzie dla dzieci i młodzieży oraz dorosłych, bloki zajęć prowadzonych 

przez CKiB oraz informacja na temat kosztów prowadzenia działalności instytucji kultury 

za I półrocze 2020 r. 

Ponadto Odrębnie członkowie Komisji Budżetu Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 

rozpatrzyli przedstawione wnioski o zastosowanie ulgi w spłacie zadłużenia wobec Zakładu 

Komunalnego w Bardzie. 

8. W dniu 17 sierpnia 2020 r. XIX posiedzenie wspólne komisji stałych, którego tematem było: 



1) przedstawienie informacji o działalności jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych  

na terenie Gminy Bardo w 2019 roku (sprawozdanie z wykorzystania środków 

budżetowych). 

Niezbędne inwestycje jednostek OSP.  

Propozycje możliwości pozyskania środków zewnętrznych na rozwój jednostek OSP. 

 - finansowanie ze środków Gminy Bardo, 

 - finansowanie ze środków budżetu państwa, 

 - finansowanie ze środków innych. 

2) przedstawienie informacji o efektach funkcjonowania znowelizowanej ustawy śmieciowej 

3) omówienie projektów uchwał przygotowanych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

 

9. W dniu 21 września 2020 r. XX posiedzenie wspólne komisji stałych, którego tematem było: 

1) ocena stopnia realizacji budżetu Gminy Bardo za i półrocze 2020 r. 

2) omówienie projektów uchwał przygotowanych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

10. W dniu 12 października 2020 r. XIV posiedzenie Komisji Budżetu Rozwoju Gospodarczego  

i Rolnictwa, którego tematem było przedstawienie informacji: 

1) o stanie technicznym dróg gminnych i powiatowych w obrębie Gminy Bardo, drogi 

transportu rolnego (raport o stanie dróg). 

2) działalność sołectw – omówienie działalności świetlic na terenie Gminy Bardo, koszty 

utrzymania świetlic za I półrocze 2020 roku, plany inwestycyjno - remontowe świetlic. 

3) analiza wniosków do projektu budżetu na 2021 r. 

4) rozpatrzenie wniosku Zakładu Komunalnego w Bardzie w sprawie zastosowania ulgi  

w spłacie zadłużenia oraz rozłożenia na raty spłaty należności czynszowych. 

11. W dniu 26 października 2020 r. XXI posiedzenie wspólne komisji stałych, którego tematem 

było: 

1) udzielenie informacji o podjętych działaniach dot. ogłoszenia przetargu na obsługę 

gospodarki odpadami w Gminie Bardo na rok 2021 i lata następne 

2) ocena stopnia realizacji wniosków formalnych radnych jakie wpłynęły do Biura Rady 

Miejskiej w Bardzie w roku 2020. 

3) omówienie projektów uchwał przygotowanych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

12. W dniu 14 grudnia 2020 r. XXII posiedzenie wspólne komisji stałych, którego tematem było: 

1) omówienie założeń projektu budżetu Gminy Bardo na rok 2021.- tzw. pierwsze czytanie. 

2) omówienie projektów uchwał przygotowanych na najbliższą sesję Rady Miejskiej,  

tu między innymi: przedstawienie planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Bardzie 

na rok 2021.  

 

Każde z posiedzeń komisji zarówno samodzielne Komisji Budżetu Rozwoju Gospodarczego  

i Rolnictwa jak i wspólne posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej w Bardzie zawierało w porządku 

obrad punkt: „Sprawy różne, wnioski i propozycje działań podejmowanych przez radnych”. 

 

Część zgłoszonych spraw odnotowywana była przez kierowników referatów, zajmujących się 

merytorycznie poszczególnymi tematami, część natomiast zgłaszana była jako formalny wniosek 

radnego. 

 

Realizacja wniosków radnych stanowi odrębny punkt porządku obrad komisji zawarty w planie 

pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa. 

 

/-/Andrzej Czepieruk  

Przewodniczący Komisji  

Budżetu Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 

Rad Miejska w Bardzie 

 

 

/-/ Barbara Strzelec 

Przewodnicząca Rady Miejskiej  w Bardzie  



Załącznik nr 4 

do uchwały NR XXII/173/2021 Rady Miejskiej w Bardzie 

z dnia 21 stycznia 2021 r. 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdań z działalności stałych komisji Rady Miejskiej w Bardzie 

 
 

Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty Kultury Spraw Społecznych i Środowiska 

VIII kadencji Rady Miejskiej w Bardzie za rok 2020 

 

Komisja Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Środowiska Rady Miejskiej VIII kadencji 

została powołana uchwałą nr 1/3/2018 w trakcie Inauguracyjnej sesji Rady Miejskiej w Bardzie 

w dniu 22.11.2018 r. 

W roku 2020 odbyło się 4 (cztery) posiedzenia komisji  w następującej kolejności : 

1: W dniu 21.01.2020 r. w temacie: 

- System edukacji w Gminie Bardo – problemy, wnioski i propozycje ewentualnych zmian 

- oferty Gminy Bardo dla dzieci i młodzieży w okresie ferii zimowych 2020  

- Sprawozdanie z działalności komisji za rok 2019 

2: W dniu 18.02.2020 r. w temacie:  

-funkcjonowania stowarzyszeń kulturalnych i sportowych na terenie gminy w kontekście planu 

współpracy Gminy Bardo z organizacjami pozarządowymi  

-sprawozdania z działalności OPS za rok 2019. 

- funkcjonowanie placówek służby zdrowia na terenie Gminy Bardo 

3: W dniu 14.09.2020 r. w temacie: 

- stan bezpieczeństwa na terenie Gminy Bardo. 

- stan techniczny obiektów turystycznych na terenie Gminy Bardo oraz propozycje tworzenia 

nowych obiektów. 

- oferta turystyczna Gminy Bardo oraz propozycje do jej rozszerzenia. (Działania gminy  

i podmiotów prywatnych ). 

- podsumowanie akcji letniej. 

- informacja na temat współpracy gminy z miastami partnerskimi. 

4: w dniu 15.10.2020 r. w temacie: 

- wnioski do budżetu na rok 2021 oraz ich analiza. 

-  oceny poziomu kształcenia w placówkach oświatowych prowadzonych przez gminę  

w oparciu o wyniki testów badań kompetencji, doskonalenia i pomocy metodycznej  

dla nauczycieli, analizy pracy zespołów przedmiotowych oraz osiągnięcia dzieci i młodzieży 

w konkursach, olimpiadach , a także działalności pozalekcyjnej i zajęć terapii pozalekcyjnych. 



Niektóre tematy komisji zrealizowano na Posiedzeniu Wspólnym Komisji RM: 

1: w dniu 27.07.2020 r. w temacie: 

- Sprawozdanie z działalności OPS pod kątem reżimu sanitarnego spowodowanego pandemią 

COVID-19. 

- Sprawozdanie z działalności merytorycznej i finansowej CKiB w 2019 roku oraz w I półroczu 

2020 roku. 

- oferta CKiB w Bardzie dla dzieci i młodzieży i dorosłych, bloki zajęć prowadzonych przez 

CKiB. 

- sprawozdanie z działalności Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za rok 2019 

oraz I półrocze 2020 r. 

2: w dniu 14.12.2020 r. w temacie: 

- omówienie i zatwierdzenie planu pracy na 2021 rok. 

 

W każdym posiedzeniu komisji dodatkowym tematem były sprawy różne, wnioski i propozycje 

działań podejmowanych przez radnych.  

Nie zrealizowano 7 (siedmiu) punktów z planu na 2020 r.: 

- kalendarium imprez na 2020 rok. Dyskusja na temat imprez priorytetowych w kontekście ich 

znaczenia dla środowiska lokalnego i odwiedzających turystów. 

- propozycje oferty zajęć i wyjazdów wakacyjnych dzieci i młodzieży na 202 rok. 

- stan sanitarny lasów na terenie Gminy Bardo. Ochrona i kształtowanie środowiska 

naturalnego, współpraca z Nadleśnictwem Bardo Śląskie. (Prezentacja pod kątem wiadomości 

co się zmieniło w ciągu minionego roku) – komisja wyjazdowa. 

- omówienie zbliżającego się zjazdu Miłośników Korony Gór Polski, który w tym roku 

odbędzie się w Bardzie. 

- spotkanie z organizacjami seniorów działających na terenie Gminy Bardo. Funkcjonowanie 

Karty Seniora oraz stan udostępnienia i oferty budynku do dziennego pobytu osób starszych. 

- porównanie zmian które zaszły w ciągu minionego roku w sołectwach pod kątem działań 

świetlic wiejskich, kosztów utrzymania i przebiegu niezbędnych prac remontowych  

(zaproszenie Sołtysów do udziału w komisji). 

- działania związane z kontrolą i przeciwdziałaniem zjawiskom zapylenia i zanieczyszczenia 

powietrza na terenie Gminy Bardo (kontrola emisji CO2). (Ewentualne spotkanie  

z przedstawicielami Stowarzyszenia Antysmogowego z Ziębic). 

Powodem nie zrealizowania powyższych punktów planu komisji była obecna pandemia 

COVID-19, która spowodowała że niektóre tematy stały się nieaktualne, a także realizacje 

niektórych powodowałaby niepotrzebne zagrożenie dla zdrowia osób zaproszonych na komisję, 

a niezbędnych do realizacji danego tematu. Zrezygnowano też z komisji wyjazdowych. 



Zgłoszone wnioski formalne Radnych na komisji w roku 2020: 

1)  dnia 13 stycznia 2020 r. radnego Andrzeja Czepieruka w sprawie ustalenia informacji dot. 

kosztów działalności systemu obsługi gospodarki odpadami w Gminie Bardo. Wniosek został 

skierowany do Burmistrza Miasta i Gminy Bardo, w dniu została udzielona odpowiedź  

i informacja przesłana do wnioskodawcy; 

2) dnia 27 stycznia 2020 r. radnego Adama Mateji  w sprawie ustalenia informacji dot. 

przedstawienia szczegółowej wyceny w 2 wariantach  transportu uczniów na terenie Gminy 

Bardo.   Wniosek został skierowany do Burmistrza Miasta i Gminy Bardo . W dniu 10.02.2020 

r.  została udzielona odpowiedź i informacja przesłana do wnioskodawcy; 

3)  dnia 27  stycznia 2020 r. radnego Leszka Kłosowskiego w sprawie ustalenia informacji dot. 

jakie działania mieszczą się w kwocie 150 000 zł przeznaczonych na zadanie: "Przejście między 

ul. Główną a Rynkiem w miejscowości Bar do."  Wniosek został skierowany do Burmistrza 

Miasta i Gminy Bardo, W dniu  10.02.2020 r. została udzielona odpowiedź i informacja 

przesłana do wnioskodawcy; 

4)  dnia 17 lutego  2020 r. Komisji Oświaty Kultury Spraw Społecznych i Środowiska  

w sprawie rozpoznania możliwości wykonania bezpiecznego wjazdu na posesję szkolną  

w miejscowości Bardo, w taki sposób, aby dzieci wsiadały i wysiadały na terenie szkolnym.  

Wniosek został skierowany do Burmistrza Miasta i Gminy Bardo , W dniu  31 marca 2020 r. 

została udzielona odpowiedź i informacja przesłana do wnioskodawcy; 

5)  dnia 18 lutego 2020 r. radnego Włodzimierza Biniasia w sprawie  wyceny naprawy  podłogi 

w Młodzieżowym Klubie Sportowym Red Dragon w Bardzie i ocena realizacji w bieżącym 

roku budżetowym  Wniosek został skierowany do Burmistrza Miasta i Gminy Bardo. W dniu 

24 marca 2020 r. została udzielona odpowiedź i informacja przesłana do wnioskodawcy; 

6) dnia 2 listopada 2020 r. radnego Włodzimierza Biniasia w sprawie  zakupu jednorazowego 

przyłbic dla uczniów z Gminy Bardo. Odpowiedź wpłynęła 17 listopada 2020 r.  – zostanie 

rozpatrzony po zakończeniu nauki w trybie online 

                                                                                 

 

/-/ Włodzimierz Biniaś 

Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury Spraw Społecznych i Środowiska 

Rada Miejska w Bardzie 

 

/-/ Barbara Strzelec 

Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Bardzie  

 

 

 




